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Interpelacja  

 
Szanowna Pani Prezydent, 
 
W odpowiedzi na liczne prośby mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą dotyczącą naprawy, 
bądź przebudowy ul. Stylonowej, która znajduję się w złym stanie. 
 

Mieszkańcy zwracają uwagę, iż zły stan nawierzchni ulicy i chodnika, nierówności oraz liczne ubytki 
utrudniają codzienne poruszanie się pieszym, a co najistotniejsze mogą stanowić zagrożenie 
dla bezpieczeństwa mieszkańców, w tym osób starszych i dzieci. 
 
W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielnie odpowiedzi na następujące pytania: 
 
1. Czy istnieje możliwość uzupełnienia ubytków i wyrównania obecnej nawierzchni 

– tak, aby poprawić stan techniczny ulicy i chodnika? 

2. Czy miasto planuje modernizację ulicy Stylonowej wraz z infrastrukturą towarzyszącą ? 
3. Jeśli nie to czy istnieje możliwość włączenia ww. ulicy i chodnika w plan remontów na lata 

2026-2027 ? 
 
Ulica i chodnik są intensywnie użytkowane przez mieszkańców, a jej obecny stan wpływa na komfort 
życia lokalnej społeczności. 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Piotr Frątczak 


